
FIC 2025
Official website: http://www.cfaa.cn/

第一步：登录或注册 The First Step, Log in or Sign in!

①如已有 FIC登录账户，请使用贵司账户登录,并直接前往第四步；

If you have an account of FIC, please log in with FIC registration account and go
directly to the Fourth Step；
②如是 FIC 2025 新参展商或无登录账户，请登录上方网址-点击注册。

If you’re a new exhibitor of FIC2025 or don’t have an account, please Click Sign up
now.

http://www.cfaa.cn/


第二步: 审核通过后，贵司会受到审核确认邮件。重新登录官网

http://www.cfaa.cn/以提交报名申请。

The Second Step, You will receive a confirmation email after approving

by organizer. Re-log in the FIC official website, http://www.cfaa.cn/.

第三步：点击编辑，重设密码（设置与初始密码不同的密码），点击

提交。

The Third Step, Click Edit(please set a new password different from the

initial one), Click Submit.

http://www.cfaa.cn/
http://www.cfaa.cn/


第四步：点击 “FIC展会报名”-“申请 FIC 展会”。

The Fourth Step, Click Apply for FIC.

选择“国际展区”。Please choose Overseas Area.



可点击“启用上一年填写信息”快捷编辑并完善申请。



You can also complete the application quickly by clicking Use from last

year.

最后一步：“提交”申请表，完成申请。

The Last Step, Submit the application.


